
Божо Љубић 

 Питање постављено Министарству комуникација и транспорта БиХ и Савјету 

министара БиХ – „У којој је тренутно фази, односно који су сљедећи кораци у поступку 

оснивања канала на хрватском језику унутар Јавног РТВ система у БиХ, те да ли су 

предстојећом дигитализацијом јавних РТВ сервиса у БиХ планирани технички 

капацитети који би могли задовољити потребе приликом увођења канала на хрватском 

језику?“ 

 


